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Oœwiadczenie skierowane do przewodnicz¹cego Krajowej Rady Radiofonii i Telewizji Jana Dworaka

Szanowny Panie Przewodnicz¹cy!
Pragnê zwróciæ uwagê na wa¿ny problem dotycz¹cy odbioru audycji regionalnych w Polsce. Dotyczy

on przede wszystkim mieszkañców terenów wiejskich, którzy korzystaj¹ z tak zwanej “telewizji sateli-
tarnej”, a nie maj¹ dostêpu do analogowego sygna³u telewizji regionalnej. Poza Warszaw¹ i Œl¹skiem od-
biorcom sygna³u cyfrowego oferuje siê w paœmie regionalnym wy³¹cznie odbiór TVP Warszawa, tak ¿e
nie maj¹ oni dostêpu do audycji regionalnych ze swojego regionu. Rozwi¹zanie, które zosta³o zastoso-
wane dla Warszawy i Œl¹ska, powinno obejmowaæ ca³¹ Polskê, tak by wszyscy widzowie mieli równy do-
stêp do telewizji nadawanej przez oddzia³y regionalne TVP. Bie¿¹ce rozwi¹zanie narzuca widzom
audycje regionalne, które bezpoœrednio ich nie dotycz¹, i odcinaja ich od aktualnych wydarzeñ w ich
województwie. Nale¿y zauwa¿yæ, ¿e w innych krajach Unii Europejskiej problem ten od dawna jest roz-
wi¹zany i nie ma k³opotu z odbiorem regionalnych programów telewizyjnych poprzez platformê cyfrow¹.

Telewizyjne audycje regionalne (a powinny istnieæ tak¿e programy regionalne) maj¹ charakter inte-
gruj¹cy mieszkañców regionu. S¹ wa¿nym Ÿród³em informacji o wydarzeniach spo³ecznych i kultural-
nych, a co za tym idzie, gromadz¹ liczn¹ widowniê. Dlatego uprzejmie proszê o informacje o zmianach
Krajowej Rady Radiofonii i Telewizji dotycz¹ce oœrodków regionalnych TVP i wprowadzenia programów
regionalnych – nie regionalnych audycji telewizyjnych – w ramach ogólnopolskiego (centralnego) pro-
gramu telewizyjnego TVP INFO, czyli dawnej “Trójki”.

Z powa¿aniem
Andrzej Grzyb




